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Verksamhetsberättelse Styrelsen 22-23  
 

Vad har vi gjort 

Under verksamhetsåret 2022-2023 har styrelsen drivit arbetet bakom kulisserna i sektionen. 

Vi skrev en verksamhetsplan i början av mandatperioden som vi sedan har följt och följt 

upp. Verksamhetsplanen som skrevs hösten 2022 var ganska spretig och hade många olika 

mål. Vi har inte lyckats uppfylla alla mål men mycket arbete har blivit gjort under vårt 

mandat. 

 Det vi jobbat mest med detta år är kommunikation utåt till sektionens medlemmar 

och arkitekturstudenter. Styrelsen har arbetat med att stödja de utskott och nämnder som 

har varit aktiva och peppat dem att hålla igång sin verksamhet. Styrelsen har också 

förbättrat sin kommunikation med skolan och tagit stor del i arbetet med framtidens 

arkitektutbildning (FAU). Utöver det har majoriteten av styrelsens arbete bestått av att ta tag 

i smått och gott, som att exempelvis fixa nya nycklar och lås till förråd, arbeta med och 

uppdatera styrdokument för att hålla dem relevanta, uppdatera serveringstillståndet och 

släcka allmänna bränder. Arbetet i styrelsen har funkat bra och vi har haft flera 

styrelsekvällar där vi kunnat diskutera och göra arbete samtidigt. 

 Här under finns en lista på det styrelsen ser att den har åstadkommit under sitt 

verksamhetsår 2022-2023. 

  

● Anslagstavlan i amöban har installerats och tagits i bruk 

○ För att få ut information om vad som händer inom sektionen till både 

sektions- och icke-sektionsmedlemmar har en anslagstavla satts upp vid det 

mest trafikerade stället på skolan.  

 

● En canvassida har startats 

○ Styrelsen har öppnat en canvassida för alla studenter på skolan. Här 

publicerar vi viktiga saker som händer på sektionen. Det finns även en 

kalender här som vi i framtiden vill bli bättre på att lägga upp alla evenemang 

som sker så att alla studenter lätt kommer åt det.  

 

● Arbete med framtidens arkitektur utbildning har påbörjats 

○ Givit nämnderna och studiebevakningsorganet på sektionen i uppgift att 

bearbeta fram ett ‘arkitekturstudenters manifest’ som skolan ska kunna 

konsultera vid programbeslut. 

○ Närvarat på möten och workshops för framtidens arkitekt utbildning 

 

● Stabilt alkoholtillstånd i amöban varje dag mellan 11:00 - 03:00! 
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● Styrelsekvällar har hållits 

○ Styrelsen har under dessa kvällar jobbat tillsammans på relevanta uppgifter. 

Det har varit saker som verksamhetsplan, alkoholtillstånd m.m. Detta har 

varit bra för att jobba igenom frågor snabbt och även stärkande för 

sammanhållningen.  

 

● Nycklar och lås bytta 

○ De gamla nycklarna och låsen var gamla och många nycklar hade genom 

åren tappats bort vilket både skapade en brist på säkerhet men också brist 

på nycklar. Samtidigt som fler nycklar kunde införskaffas byttes låsen.  

 

● Protokoll har förts 

○ Protokoll på råd och sektionsmöten har skrivits och publicerats på styrelsens 

hemsida där alla kan komma åt det.  

 

● Ett pepparkakshus av medborgarhuset har producerats (I en högre detaljgrad) 

○ Vi fick en förfrågan om att bygga medborgarhuset i pepparkaka som vi 

nappade på. Huset stod på display i biblioteket under julen.  

 

● Fix på styrdokument 

○ Guider, praxis, policys, stadgar och reglemente har uppdaterats. 

 

● Styrelseråd, ekonomiråd, nämndråd och megaråd har hållits 

○ Generellt sätt har det varit bra uppslutning/närvaro på dessa. 

○ Nämnderna på sektionen har kunnat arbeta mer som ett team.  

 

● 4 SM har hållits, samt SM+ :)) 

○ På sektionsmöten har vi diskuterat olika frågor och röstat fram nya ansvariga 

inom sektionen. Vi har jobbat för att få fram alla åsikter och att främja 

demokratin inom sektionen.  

 

● Ökat engagemang i sektionen 

○ Styrelsen har jobbat mycket med att öka engagemanget inom sektionen och 

försökt skaffa ett bättre rykte åt styrelsen. Vi tycker att vi har lyckats med 

detta men det finns alltid mer att göra inom denna fråga.  

 

● Styrelsehalsband har gjorts 

○ Styrelsehalsband finns numera för alla styrelseposter utom ettans post och 

masterns post! 

 

● Representerat sektionen på externa sittningar 
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○ Styrelsen har gått på många evenemang vi blivit inbjudna till och konsekvent 

gjort oss sedda och uppskattade av andra sektioners medlemmar och 

styrelser. Vi har till och med varit till andra länder och visat upp oss!  

 

● Köpt in och sålt ovvar samt andra sektionstillbehör 

○ I och med inköp och försäljning av sektionsregalia fortsätter vi göra vår 

sektion sedd både på och utanför campus och skapar en samhörighet 

arkitektstudenter emellan  

 

● Genomfört både märkestävling och medaljtävling 

○ Märkestävling och medaljtävling har hållits. Dessa tävlingar har varit för saker 

som medlemmar i framtiden kommer få och då ville vi se till att alla 

medlemmar kunde komma med egna förslag.  

 

● Teambuildning 

○ Teambuilding i olika former. Middagar, jobbkvällar, picknick, pepparkakshus 

m.m. 

 

● Överlämningar till nästa styrelse har genomförts 

○ Vi har säkerställt att inte få en stor informationsförlust i samband med 

styrelsebyte genom både skriftliga och muntliga överlämningar.  

 

 

Förbättringsområden 
 
Trots allt detta finns det alltid mer arbete att göra. Ett stort medskick till nästa styrelse som 

vi tror gör arbetet bättre och effektivare är att tänka över verksamhetsplanen. Den 

verksamhetsplan vi hade var en komplicerad och muterad version av förra styrelsens 

verksamhetsplan, den var väldigt spretig. Istället bör styrelsen plocka några huvudområden 

de vill arbeta med, visioner att lägga sitt krut i för året. Då kommer det bli lättare att ro sina 

ambitioner i hamn och ge ett mer långsiktigt arbete. Här under är lite fler punkter på vad 

styrelsen känner kan bli bättre.  

 

● Använda canvas på ett bättre sätt 

○ Alla event där arkitekturstudenter är inbjudna ska i regel redovisas i 

canvaskallendern. 

○ Allt på canvas ska skrivas i första hand på engelska, så att all information ska 

vara så tillgänglig som möjligt. 

 

● Enklare verksamhetsplan som är lättare att följa upp  
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○ Verksamhetsåret 22/23 hade en väldigt lång och ambitiös verksamhetsplan. I 

framtiden ska den gärna vara kortare, tydligare och ha enklare riktlinjer så att 

den går att fullfölja i mycket större utsträckning.  

 

● Mer teambuilding och gemensamma aktiviteter!  

○ I år har vi genomfört lite teambuilding men mer önskas. Ofta har styrelsen 

träffats när det har varit ett jobb som måste fixas, se till nästa år att ha kvällar 

som endast är till för nöje.  

 

● Kommunikation på engelska och inkludering av internationella studenter i våra led 

kan alltid utökas och förbättras  

○ Exempelvis kan man kolla på hur integrationsprocessen brukar kunna se ut. 

Internationella studenter kommer exempelvis inte alltid med i sektionens 

slack-kanal.  

 

● GLÖM ALDRIG ATT STORA KLOCKAN HETER BIG BELL OCH DEN LILLA HETER 

PLINGELING 

○ Skriv klart låten: plingeling, plingeling, come on baby pling that thing 

 

● Sexiga Cowboyens år är slut. Kom på ett nytt tema  

○ Gärna något kul :)  

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=DPEvF8l9LDM&ab_channel=chungus 

 

 
bye bye styrelsen 

https://www.youtube.com/watch?v=DPEvF8l9LDM&ab_channel=chungus
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